
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet afd. 90 Gildhøj 8. april 2025

Deltagere i afdelingsbestyrelsesmødet:  Jan-Ole, Bjarne, Birte, Heidi, Lennart og 
referent Karna.

Pkt. 1. Smalltalk under spisningen.

Pkt. 2. Orientering fra organisationsbestyrelsesmødet . 
Snak om driftsfællesskabet med Dammene.
Evt. 1 varmemester og 2 gårdmænd til deling mellem de to afdelinger, og om 
fordelingsprisen som gerne skulle være en kvadratmeterpris. Hvilket vil gøre det 
billigere for Gildhøj.
Vi foretrækker at fortsætte som nu, men der skal være helt klare regler for 
samarbejdet. Det er vigtigt for os at lokalinspektør eller administrativ varmemester 
deltager i vores møder og er i afdelingen en hel dag om måneden.

Pkt. 3. Renovering af klimaskærm, udskiftning af jordledninger samt 
strømpeforing af kloakker.
Intet nyt om klimaskærm, jordledninger og strømpeforing.

Pkt. 4. Opdatering af vores Råderetskatalog, Husordenskatalog og 
Vedligeholdelseskatalog. 
Heidi, Bjarne og Jan-Ole er ved at gennemgå katalogerne. Vi skal have skrevet 
rettelserne ind i de forskellige kataloger og få trykt nye. Organisationen betaler for tryk 
af disse.

Pkt. 5. Planlægning af afdelingsmødet den 22. maj.
På grund af operation kan Bjarne ikke hjælpe med opsætningen af teltet. Vi håber at 
der kommer nok tilmeldinger til at hjælpe. Jan-Ole sender invitation ud inden 22. april 
og laver forslag til bestyrelsesberetning.

Pkt. 6. Evt.
Småsnak om hække.

Næste møde er 13. maj kl. 17.30
Birte står for maden.

Hilsen
Karna Kongslev 


